
 

 

Busstilbod for ungdom 

På vegne av ungdommen i Radøy kommune ynskjer me eit møte med dykk. Me 

har vore i kontakt med fleire ungdommar, der dei ikkje er nøgd med 

busstilbodet over enkelte strekk på Radøy. Me ynskjer å gå i dialog med dykk 

om dette emnet, og håpar på positiv tilbakemelding.  
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